
Generalforsamling i Grundejerforeningen Grønnemosegaard

den 29 marts 2022 kl 19:00

Dagsorden for generalforsamlingen jfr. vedtægterne. 

1.  Valg af dirigent

2.  Formandens beretning

3.  Regnskab

4.  Kontingent for 2022. Forslag: 100 kr. årlig.

5.  Indkomne forslag.

6.  Valg til bestyrelsen

8.  Valg af 2 suppleanter.

9.  Valg af 1 revisor. for 1 år

10. Eventuelt.

Referat:

1. Jesper Goodley Dannisøe blev valgt til dirigent:

Dorte Korsbech blev valgt til referent

2.  Formandens beretning ved Jesper Funk, blev godkendt uden yderligere spørgsmål.

Og ligger på hjemmesiden

3.  Regnskab blev gennemgået at Nina Hamberg og godkendt, og kan ses på hjemmesiden.

4. Budget informationer blev gennemgået af Nina, og kontingentet vedtaget til 100 kr i 2023.

5.  Der var ingen indkomne forslag.

6.  Dorte Korsbech og Jesper Funk blev genvalgt til bestyrelsen

8-  Lone blev genvalgt til suppleant

Tove Graulund, Holmevej 23 opstillede til suppleant og blev valgt.

9.  Revisor. Peter Højbye blev genvalgt for endnu 1 år.

10. Eventuelt:

Der var en livlig debat om gode emnet til flere sociale tiltag i foreningen, disse er alle skrevet

ind på aktivitetslisten på hjemmesiden.

Emnet om bedre og nye buslinjer var også på banen.

Bestyrelsen fortalte om app'en ”tip Gladsaxe”, som er en let måde at informere kommunen om

de fejl og mangler man møder i området, når man er ude at gå. F.eks.: huller i fortovet, skæve

kantsten eller for høje stophaner.

Der blev også talt om, at det i Gladsaxe kommune er tillade at parkerer i rabat-området, hvis

man ikke holder på selve fortovet. Det kan være en god ide, da der på flere af vejene er en

meget lille vejbredde.

Bestyrelsen opfordrede alle til at gå på hjemmesiden og tilkendegive sin holdning/interesse ift.

fjernvarme. Dette er for at kunne tilkendegive den %-vise interesse fra grundejere i vores

område når fjernvarme projektet går i gang i kommunen og i vores område.

Dirigenten afslutter generalforsamlingen med at takke de 28 fremmødte for god ro og orden.



Efterfølgende havde Nina en kort præsentation om fjernvarme projektet i vores område.

Oplægget vil blive lagt på hjemmesiden


